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Referat	FAU	møte	22.3.21	

Teams	nettmøte,	kl	1803-1846	
Referent:	Karin	Afeef	

Tilstede:	Tove	Lise	Inderberg	(1G3),	Karin	Afeef	(1G1),	Morten	Juel	Hansen		(1G1),	Marianne	Lofstad	
(1G2),	Kjetil	Rommetveid	(2A),	Mari	Ingulfsen	(2A),	Katinka	Stephenson	(3	rød),	Mathilde	Skoie	(3	
Blå),	Camilla	Hoel	Eduardsen	(3	Rød),		Marte	Heian-Engdal	(4B),	Rannveig	Sørskaar	(4A),	May	Tove	
Hestmo	(4B),	Espen	Røyseland	(4A),	Ylva	Erbach	(5A),	Magnus	Ravlo	Stokke	(FAU	leder,	6B),			

Rektor	Ronny	Engebråten	deltok	under	punkt	2		

1. Godkjennelse	av	innkallelse	og	referat	fra	forrige	møte	(ligger	på	FB).		
Innkalling	og	referat	godkjent		

	
2. Orientering	ved	rektor	Ronny	Engebråten		

- Rektor	har	vært	i	kontakt	med	UDE	og	avdeling	for	skoleanlegg.	Har	etterlyst	møter	med	
dette	har	ikke	vært	fulgt	opp.	Rektor	fortsetter	å	purre.		

- Det	har	vært	noe	oppussing	i	inngangspartiene	på	skolen,	malingsarbeider	i	noen	garderober	
i	vinterferien.	Krevende	å	drive	oppussing	under	rødt	nivå	da	det	er	behov	for	å	bruke	alle	
rom.	Avholdes	et	møte	etter	påske	for	å	se	på	hva	mer	som	må	gjøres.		

- 4.	og	6.	trinn	har	deltatt	i	elevmedvirkningsprosess	for	å	se	på	hvordan	man	kan	utnytte	
tomta	som	skal	innlemmes	i	skolegården.	Positiv	prosess.	Lite	annet	nytt	vedr.	
reguleringsprosessen	som	er	på	gang	med	å	innlemme	tomta	og	Bolteløkka	alle	i	
skolegården.		

- Har	purret	Bymiljøetaten	vedr.	fotgjengerovergang	i	krysset	Sofies	gt.	Og	Wilhelms	gt.	De	
mente	man	måtte	venter	til	vår/sommer	for	å	gjøre	noe	der.	Har	også	fulgt	opp	saken	om	
gamle	juletrær	som	var	til	sjenanse,	de	ble	fjernet	raskt.		

- Aktiviteter	planlagt	for	skolepatruljen	er	utsatt	pga	rødt	nivå.		
- Kartleggingsprøver	for	de	minste	1-3.	klasse.	Frist	for	gjennomføring	er	skjøvet	til	mai.		
- Jobber	med	ansettelser	og	ansatt-kabal	for	neste	år.	Har	lyst	ut	stillinger	for	ansatte	som	skal	

ut	i	permisjon	og	er	snart	i	havn.	Bruker	tida	framover	på	å	lage	gode	lærerteam	for	gruppen.	
Forventer	endringer	i	flere	trinn,	mange	hensyn	å	ta.		

- Mtp.	smittevern	har	skolen	vært	heldige	så	langt.	Må	regne	med	at	vi	får	smitte	på	skolen	
etter	hvert.	Barn	og	foreldregruppen	er	flinke.		

- Minner	om	at	foreldreundersøkelsen	har	kommet	
- Spørsmål	fra	FAU	om	oppfølging	av	de	som	faller	utenfor/er	ekstra	sårbare	i	denne	tiden	

med	nedstengning:		
o Skolen	har	tett	dialog	med	hjelpeapparatet,	men	noen	begrensninger	rundt	

smittevern.		
o 1,5	helsesykepleier	og	ukentlige	statusmøter	om	situasjonen	
o Rektor	oppfordrer	foreldrene	til	å	være	en	god	nabo	og	se	på	initiativer/tiltak	som	

er	mulige	innenfor	klassegruppene/kohortene.		
	

3. Orientering	fra	gruppene.		
	
Vedlikeholdsgruppen	(Christine	Forland,	Rannveig	Sørskaar)	
- Ikke	noe	å	melde	
	
Trafikksikkerhet	(Thyra	Kirkenes	og	Tine	Granlund)		
- Ikke	noe	å	melde		
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Arrangementsgruppen	(Helene	Hovda	Lunde,	Karin	Afeef,	Ylva	Erbach)	
- Har	ordnet	påskeegg	til	alle	ansatte	(inkl.	AKS,	administrativt	ansatt	og	ledelse)	på	

Bolteløkka	som	leveres	ut	før	påske.		
	

Læringsmiljø,	nettbrett	mv.	(Tove	Lise	Indreberg,	Mathilde	Skoie,	Ylva	Erbach)		
- Ikke	noe	å	melde		
	
Rehabiliteringsgruppen	(Håvard	Lorentzen,	Kathinka	Stephenson,	Espen	Røyseland,	May	
Tove	Hestmo)		
- Prosess	med	å	følge	opp	etatene	videre.	Venter	p	et	svar	om	de	endrede	vurderingene	av	

skolens	brukbarhet.	Det	er	viktig	å	få	dette	svaret,	for	å	legge	en	strategi	for	FAUs	videre	
arbeid.		

- Ikke	noe	nytt	i	reguleringssaken	om	utvidelse	av	skolegården.	Plan	og	bygg	har	ikke	sendt	
saken	videre	til	politisk	behandling,	forventer	at	dette	skjer	ila	april.	Viktig	å	få	den	
prosessen	avklart.		

	
4. Eventuelt.		

- Ingen	deltok	på	invitasjon	til	møte	i	kommunens	foreldreutvalg	17.	februar		
- Neste	FAU	møte	mandag	3.	mai.		
	


